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ZAPISNIK 

S 37. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

37. sjednica VMO Svilno održana je 13.11.2017. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renato Klovar, predsjednik VMO 
- Zoran Krndija, zamjenik predsjednika VMO 
- Kristina Mican, članica VMO 
- Vladimir Mišković, članica VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    -- 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Dean Barić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 36. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Komunalni prioriteti za 2018. godinu – suglasnost 
2. Program Doček Svetog Nikole – priprema 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 



AD 1 
 
Tajnica je prisutnima pročitala i pojasnila tablicu obrađenih komunalnih prioriteta za 2018. 
godinu. Nisu prihvaćeni prioriteti: 
- proširenja javne rasvjete u Ulici Svilno prema kućnim brojevima 70A i 70B uz 
obrazloženje da javna rasvjeta služi za osvjetljenje javnih puteva i cesta 
- postavljanje calistenics sprava za vježbanje uz obrazloženje da površina nije dostatna niti 
primjerena za postavljanje navedene sprave 
- izgradnja prilazne ceste „Lužina“ uz obrazloženje da to spada u razvojni zahvat 
 Ostali predloženi prioriteti su prihvaćeni te su određeni dodatni: 

1. postava još jedne dodatne klupice zapadno od Tutnovo 82 
2. hortikulurno uređenje „okretaljke“ na Grbastom 
3. postava dvije klupice na „okretaljci“ na Grbastom 
4. dodatna rasvjeta Ulica Svilno između kbr. 22 i 23    

 
 
Zaključak: 
Vijeće je usvojilo prijedloge komunalnih prioriteta za 2018. godinu. 
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća  obavijestio je prisutne da će se program Doček Svetog Nikole održati 
5.12.2017. godine u dvorani Doma Svilno uz nastup kazališne skupine Ri teatra s 
predstavom U laži su kratke noge. Tajnica će putem plakata obavijestiti roditelje da prijave 
djecu do 23.11.2017. godine kako bi se mogli pripremiti poklon paketi. Osim financijskih 
sredstava koje je osigurao Grad Rijeka, za poklon pakete utrošiti će se i sredstva donacija 
dobivenih od JGL-a.   
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
AD3 
 

 Vijeće je upoznato sa izvidom na terenu od strane komunalnog redarstva i Rijeka 
prometa, a glede izgradnje potpornog zida u Ulici Tutnovo sjeverno od kbr.14A.  
G. Drvenkar se obvezuje postaviti zaštitu uz rub prometnice u dužini gdje je 
potkopan dio terena, a nakon što se izgradi potporni zid Rijeka promet će postaviti 
zaštitnu ogradu. 
  

 
 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Svilno: 

Renato Klovar 
 


